
 

 

Protokoll Fotbollssektion Ungdom/Dam 
Hampetorp-Odensbackens IF 

2020-04-20 kl 18.00 Odenvallen, utomhus på nya altanen 

 

Närvarande: Tony Olsson, Johan Stannisson, Jenny Stannisson, Mikael Palm, Pernilla Tegin &  

Helena Hiltunen 

§1 Mötets öppnande 

Tony hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.  

§2 Godkännande av dagordning och föregående protokoll 

 Föregående protokoll läses igenom och godkänns. 

§3 Skrivelser och rapporter 

Fotbollsskolan: Jenny och Tony har haft möte tillsammans med Sören Sahlén angående fotbollsskolan. De 

har kortat ner dagarna under veckan på grund av rådande covid-19-pandemi. Vi vet ju inte hur det kan 

komma att se ut längre fram i sommar. Fotbollsskolan kommer att vara på förmiddagar, fram till lunch då 

det i nuläget inte är lämpligt att servera mat/buffé. Och kring maten brukar det vara personer som är 70+ 

som arbetar så det är också en aspekt som gör att vi måste ändra lite. Fotbollsskolan kommer även gå av 

stapeln under vecka 32 istället för vecka 33 med förhoppning att fler vuxna är lediga då. Men eventuellt 

kan fotbollsskolan behöva ställas in helt, det vet man inte som det nu ser ut, vi får avvakta. Vi ska höra oss 

för vilka ungdomar som kan tänkas vara fotbollsledare, vi börjar med att fråga de som var med förra året 

igen. 

Domarutbildningar: Sara, Algot och Lovis har gått fortsättningskurs 9 mot 9. På söndag 26/4 är det 

grundutbildning på Odenvallen som Sebastian Felldin håller i. Jenny fortsätter att försöka fördela ut 

domarna till matcher. 

Fotbollslek: Vi har följande ledare klarar för detta - Patrik Lundberg, Johan Kvarnström, Jörgen Eriksson 

och Mina Jönsson. 9 maj kör fotbollslek igång. 

§5 Ekonomi och försäljning 

Vi ska sälja Sockgrossisten. Malin kommer att beställa hem kataloger. 

Sportlotten: 50 kr/lott och hälften av det intjänade går direkt till lagkassan. Vi diskuterar hur 

försäljningen ska gå till och framförallt hur det ska redovisas så att det blir så enkelt som möjligt för 

kassör Oskar Axelsson. Lotterna går att sälja till och med 2021-01-17.  

§6 Övriga frågor 

Lagfotograferingen: Susanne har pratat med Therese Holmberg som fotograferar alla lag fördelat på 

två dagar den 13-14 maj kl 18.00. Önskemål finns om skylt på lagets namn framför en av 



gruppbilderna samt även en av de enskilda bilderna för att det ska underlätta sorteringen av bilderna 

efteråt.  

Alternativa mötesformer: Ska vi ha digitala möten? Kan vi använda Teames? För det krävs att man 

har Office. Vid fint väder – fortsätta ha möten utomhus.   

§7 Nästa möte 

Tisdag 26 maj kl 18.00 på Odenvallen. 

§8 Avslutning 

Tony tackar och avslutar kvällens möte. 

 

 

Ordförande   Sekreterare 

 

Tony Olsson   Helena Hiltunen 

 


